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Aanwezigheden 

Frederik, Katrien, Kim, Charlotte, Steven, Petra, Jan, Fred, Wendy 

Robbe, Jochen, Sara en Gitte 

Evaluatie kampen 

• Microkamp 

De Tijgertjes waren vorig jaar met maar leden, daarom was er besloten dat ze mee zouden 

gaan op klein kamp. Alles is goed verlopen en de tijgertjes hebben een leuk kamp gehad.  

Dit was wel een uitzondering. Het is niet de bedoeling dat dit een gewoonte wordt. Dit jaar 

zijn de tijgertjes ondertussen al met zo’n 16 leden en zullen ze naar een andere locatie op 

kamp gaan. 

• Klein kamp 

Locatie was in Lint, helemaal niet ver dus dat was ideaal. Het treinstation was op 

wandelafstand van het lokaal. Heel mooi groene omgeving en een groot speelterrein voor de 

kinderen. 2 jaar geleden hadden we daar probleem met schimmel, daar hebben we dit jaar 

niks van gemerkt. We hebben dit kamp wel problemen gehad met de Wc’s. Dit was helemaal 

niet ideaal, maar veel konden we er zelf niet aan veranderen.  

We zijn op daguitstap geweest naar het zwembad de Lago, de kinderen vonden dit heel leuk.  

Bezoekdag: op een gegeven moment was er geen drinken meer over => hier moeten we 

volgend jaar op letten.  

• Groot kamp 

Over het algemeen wel goed. Het terrein was heel groot, maar wel ver. De jonghernieuwers 

hebben hierdoor dus wel heel ver moeten fietsen. Verder mag het kampterrein niet gaan 

anders gaan ze het niet halen met de fiets. 

Dit jaar is er veel geld uitgegeven aan eten. Toch nog vaak de opmerking gekregen dat er te 

weinig eten was. Door de grote kost aan eten hebben we een verlies gedraaid op groot kamp. 

Het is niet de bedoeling dat we hier winst op maken, maar ook niet dat we hier verlies op 

draaien. De kampprijzen zullen dus stijgen, verdere communicatie hierover volgt nog.  

 

Onze werkgroep ‘inclusie’ zal moeten nadenken hoe ze gezinnen kunnen helpen die het 

moeilijk hebben om de prijzen te betalen. We geven gezinnen wel al de kans om te betalen in 

schijven => hier moeten we nog wat extra nadruk op leggen, niet elke ouder weet hierover. 

We werken reeds ook met de UITpas.  

 

BEZOEKDAG 

Er is nog steeds een aanschuifrij bij de barbecue. De ouders schijnen hier geen groot 

probleem mee te hebben. Er komt ook heel veel volk op af, dus een aanschuifrij is bijna niet 

te vermijden, maar we moeten wel ons best blijven doen om deze zo kort mogelijk te 

houden. 



Eventueel is het wel een mogelijkheid om een dubbele rij te doen bij de barbecue. Dit doen 

we al bij de groenten en kunnen we misschien dus ook toepassen bij het vlees.  

 

HUDO:  

We zouden deze beter moeten installeren en zeker checken dat er voldoende WC papier is. 

De ton was ook leeg, dus er was geen water om hun handen te wassen => We moeten dit 

beter controleren dat dit in orde is voor onze bezoekers.  

 Er zitten ouders in het oudercomité die ons kunnen helpen bij een plan te tekenen om de 

HUDO te bouwen 

 

VERLOREN VOORWERPEN 

We moeten de verloren voorwerpen nog beter uitwassen en uitkijken. Als we de kleren te 

lang laten liggen, zullen ze stikken en dan zijn ze bijna niet meer bruikbaar. Er zijn ouders die 

gerust eens een wasje willen draaien.  

Het is belangrijk dat we vanaf het begin de kleren goed uitkijken en sorteren zodat we deze 

nadien telkens makkelijk kunnen uitstallen 

 

Evaluatie Eetfestijn 

Afgelopen weekend is het eetfestijn geweest, de verantwoordelijken hebben dit zelf nog niet kunnen 

evalueren.  

Er was dit jaar een shift minder en er was ook minder volk toegelaten in 1 shift. Hierdoor was er meer 

plek om te zitten en de ouders vonden dit al veel beter dan vorig jaar. Houden zo! Volgend jaar 

kunnen we door de leiding van de JHN een berichtje laten sturen naar hun leden dat ze zich via hun 

kunnen inschrijven voor het eetfestijn. Op die manier kunnen de JHN zeker naar het eetfestijn komen 

samen met hun vrienden. We gaan ook eens bekijken of het mogelijk is om volgend jaar eventueel 

een 2de shift te doen op vrijdag of op een ander moment. 

Dit jaar was er ook al de mogelijkheid om de bonnekes op voorhand te kopen, hierdoor was de 

aanschuifrij voor binnen te komen een stuk korter dan vorig jaar. Ook dit is iets dat we volgend jaar 

opnieuw kunnen doen. 

Vol au Vent porties waren dit jaar iets kleinere porties dan de stoofvlees. Sommige groenten porties 

waren voor 4 mensen, sommige porties waren voor 2 mensen. We moeten volgend jaar de porties op 

voorhand dus goed afwegen en telkens dezelfde porties hanteren. Het eten was verzorgd. De 

dessertjes waren heel lekker! De verschillende opties van dessertjes waren ook heel leuk!! Ook de 

bruine suiker op de rijstpap was heel lekker en dus een must!         

24 uren café 

We starten op 08/10 om 18u en we eindigen 09/10 om 18u. Er zijn heel wat verschillende dingen te 

doen. Dit jaar is LOL-dag gecombineerd met 24uren café. Het goede doel dat dit jaar is gekozen is 

Bednet. Er zijn reeds dingen op de facebook gepost en er is een mail verstuurd. Er staan verschillende 

dingen in de mail dan op de facebook. Hier moeten we volgende keer op letten, want dat kan voor 

verwarring zorgen!  

 



 

LOL Dag 

De LOL-dag start voor de ouders om half 4 en eindigt om half 5. Het spel zal gemaakt worden door de 

verantwoordelijke van het oudercomité. De leden krijgen na de LOL-dag een pannenkoek. Vorig jaar 

hebben we jetonnekes uitgedeeld zodat ze niet 2 pannenkoeken zouden nemen, dat moeten we dit 

jaar weer toepassen! 

PROMO 

Normaal delen we een flyer uit voor lol-dag => Dit niet meer doen aangezien het volgende week 

herfstvakantie is. We kunnen wel nog promo doen via mail! 

Varia 

De datum van de weekendjes zijn veranderd aangezien het lokaal van de JLEE-LEE niet meer vrij was 

op dat moment. Hierdoor zijn ook kampverkenning en wafelverkoop van datum verandert.  

Nieuwe datums: 

- Weekendjes: 21-23 februari 

- Kampverkenning: 28 - 2 maart 

- Wafelverkoop: 15 maart 

Verzoekpuntjes 

- De dag van de volgende vergadering online zetten en hier reclame voor maken 

- Bij 24 uren café een poster/flyers leggen met onze naam + mailadres op voor nieuwe leden 

- Binnenkort houden we een vorming voor ouders en leden. Als ouders een ideetje hebben, 

mogen ze dit altijd doorsturen 

- Als je wilt dat je naam van de site wordt gehaald, mag je dit altijd sturen naar ons. Als je wilt 

dat je naam op de site komt, mag je dit ook altijd sturen.  

Volgende vergadering 

In de eerste week van december 

 


